
Myslím, že by se město mělo více věnovat infrastruktuře pro mladé lidi a rodiny (cyklostezky, 

značení cyklopruhů apod.) - bezpečná cyklotrasa z Pokratic na Střelecký ostrov 2

Spoustu turistů se diví, proč si hyzdíme krásné náměstí auty a teď navíc i autobusovou dopravou. 

Je to velká škoda. Měla by zde být pěší zóna. 2

Bylo by vhodné do centra města přidat lavičky, a třeba podél Mírového náměstí vysázet stromy 

které by poskytovaly stín  náměstí by nebylo tak vyhřáté 1

Kdyby byla zastávka rychlodráhy Drážďany - Praha i v Litoměřicích nebo blízko, byla by to paráda! 1

V Litoměřicích je nedostatek parkovacích míst. Hlavní problém je na sídlištích A. Muchy, Výsluní, 

Kubínova. Stojí tu auta, která jsou evidentně nepojízdná. Soukromý pozemek, který funguje jako 

placené parkoviště je věčně poloprázdné. Přitom již rok jsem v pořadníku zájemců. Nebylo by 

vhodné zvážit třeba parkovací karty pro obyvatele bytů na těchto sídlištích? Je to asi nereálné. 1

Líbí se mi revitalizace hřišti v Pokraticích. 1

Je potřeba dokončit obchvat Litoměřic. 1

Litoměřice podle mého ani z malé části nevyužívá svůj potenciál města a okolí v marketingu měst. 

Vystudovala jsem v Německu mimo jiné plánování měst a vrací studia jsme byli na exkurzích 

městského marketingu po celém světě. Jako skvělé příklady zmíním např. Wolfsburg v Německu, 

Pařáty v Brazílii, Hannover v Německu, Hongkong v Číně aj... Měla bych spoustu nápadů jak to 

tady někam posunout, je mi, ale jasné, že je to i otázka financí... 1

Obrovské možnosti - otevření biskupské rezidence - zámek v Litoměřicích 1

Expozice k dějinám 2. sv. války - spojení s Terezínem -Malá pevnost 1

Zkrášlit příjezdová místa do města-je to to první co turista vidí (odpadky, nepořádek)

Lodní náměstí- Zahraniční turisté, kteří vystoupí z výletní lodě vidí neupravené Lodní náměstí a 

následující ulice směrem na Tyršův most. Zanedbané kotviště s nevyhovujícím vstupem na břeh. 

Zanesená zátoka. Prostor pod Tyršovým mostem u železniční tratě. Cyklostezky by moly být po 

obou stranách Labe s lávkami pro pěší a cyklisty. Hezky to mají vyřešeno v Poděbradech a 

Nymburce. 1

Mně by se ve městě líbila lezecká stěna. 1

Geotermální vrt je světovou chloubou, málo to občané pociťují. Mělo by se toho víc využít. 1

Vícejazyčné popisky na památkách, alespoň v angličtině pro zahraniční turisty. 1

Ve městě chybí sportovní hala, plavecký bazén volá po rekonstrukce a rozšíření,  úprava okolí 

sochy K.H. Máchy pod Mostkou je naprosto nedostatečná, město se nerozvíjí a ztrácí prestiž v 

oblasti pracovních příležitostí, nedostatečné výstavbě dopravní infrastruktury a bytové výstavby, 

odchod mladých lidí po ukončení studia do větších měst a důsledkem je stagnace nebo pokles 

počtu obyvatel města. 1

Zde je prostor pro Vaše další vyjádření a náměty 

- cestovní ruch:


